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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/17/68
Date_______________________ __

Mr. J. J 
College, Pasadena, ___________  _

Pasadena, California, advised that he has 
flRIS/ing everhad SIRHAN SIRHAN in any of his English 
classes. advised that all the records had been
turned in t^rne Record Department of the college at the 
end of each semester and that he has no record from which 
to refresh his memory. He stated that should he remember 
who SIRHAN was or anything about him he would immediately 
contact the FBI.

On

by

6/W68at

SA

Pasadena, California
File # „

if C^M/ka/^ 
-~—*^fc*-»-<-—.^O iR—^-*^^F~W^W^—^^—*- Date dictated

6/14/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/18/68

Mrs.
College, Pasadena, CalifomiaTresidenceaddressBBI^MHBM 
^■■Monterey Park, California, advised that she does remember 
SIRHAN SIRHAN in her Spring 1965 English class. Mrs.

advised that she recognized his picture on
television and in the newspapers but knows nothing of the 
boy since he rarely attended class and either dropped out 
or was dismissed from the college during that same semester.

Mrs. S^^H advised that she knew of no
associates or any friendships which SIRHAN might have had. 
Mrs. SH^H advised that although SIRHAN had been at 
Pasadena City College for more than a year, he could still 
be taking first year English due to the fact that it is 
not required for graduation and can be taken at the 
students* option anytime while enrolled.

Mrs. advised that had she had SIRHAN
in her reading course she might have known more about him 
since it is smaller and what she termed as intimate. The 
English 1A class is large and very impersonal and since 
SIRHAN attended infrequently, she knew nothing more about 
him other than to recognize his picture and his name.

6/14/68 . Pasadena, California „ Los Angeles 56- 
------------ -— -------at ———----------_------ ------ File #  ________________________

Date dictated
6/14/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/18/68

*asad
sadena, California, residence

iat bo
she and her husband, reside approximately
one block from the SIRHAN residence. Mrs. C^^^ advised 
that neither she nor her husband ever knew the SIRHAN 
family, but that occasionally a young boy by the name of- 
M^HBwouldride his bicycle up and down the street in front

residence'and occasionally would drive intoof the C
the driveway and say hello in a neighborly fashion. Mrs.
a advised that the boy had never been in her home
and that the conversations between them never went any 
further than an occasional hello.

She stated that it was rumored in the neighborhood, 
as told to her by her husband, that a few years ago, in 
approximately 1965 or 1966, this young boy M^^| left home 
to liv^iKh an older woman, reportedly twice his age. 
Mrs. C^^^Hstated at that time that it was believed by 
both she and her husband that the boy could not have been 
any older than 15 years of age. It was later rumored that 
there was a death in the family, a sister, and that 
was so upset at the los^^hat it shocked him into returning 
to the family. Mrs. C^^M advised that as far as she knows 
this boy has never wandered from his parents’ home since. 
She advised that she has never seen any other member of the 
family and that she never saw the boy M^H since his 
reported return.., Her only, knowledge of him.was as a young 
boy riding his bicycle on the'block. . v ‘

^^Mrs. C^^^advised, that, she was unaware of the fact 
that M^^H^ud an'older brother and that''she does not" 
remember having SIRHAN SIRHAN ,in her. English class .at anytime. 
Mrs. C|■^■furnished her seating chart.'for the fall semester 
,pf . 1964 and advised that; SIRHAN SIRHAN was not .listed as a .. 
student, of hers during, that’ semester.."

? . t. ?•< . ' • ■. . e. „ ',, ' i ? “ u. .•’,'/..• ' / :.■.'. .. u. ^,‘..
. -J '■ 7 ■ ^.' , ’’■ ■- ( <r ■:.<;' ■* .•_'.. ' । ;i.: . ' ■

l - ’ “ *» ’ . V \ k .. ~ ■ 2. * .» * . * '* ? - ^ • »
On___ -_6Z14/68_at Pasadena,-California.^ .p^ a Los Angeles 56-156

by —-SA_Ej^^^Hl^^H|£al^^ .dictated,—J-6£^^

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It,is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. ‘ ' ‘ . r n ./
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Mrs. stated that should she, through review
of seating charts, establish that she had SIRHAN SIRHAN 
as a student she would immediately advise the FBI.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/11/68

California

Date

epnone
Los Angeles, 

retired, advised the following:

Mr. H^^^Mclaimed that he was formerly employed in 
the Foreign Service by the United States Department of State 
at Washington, D.C., for a period of 16 years and was given 
a disability retirement on December 31 j 19^6 due to health. 
He had been given general assignments and had worked in the 
Visa Office and Ammunition Controls. He had spent a number of 
years on assignments in the Middle East, particularly in 
Iraq.

During the past few weeks, Mr. H^^^Hhad been 
a volunteer worker for the Senator ROBERT F. KENNEDY campaign 
at the latter’s Los Angeles headquarters at 5615 Wilshire 
Boulevard.

workers in 
SIRHAN may 
within the

Following the shooting of Senator KENNEDY, and the 
arrest of ' SIRHAN SIRHAN charged with shooting the senator on 
June 5j 1968, there had been some speculation among former 

the KENNEDY Headquarters, now closed, that SIRHAN 
have been at the headquarters as a volunteer worker 
nas^few days. He recalled specifically that 

who worked on the information desk and 
Jageneral assistant volunteer worker at the

10 3

headquarters, had reported that they thought that they had 
observed a person closely resembling SIRHAN SIRHAN in the KENNEDY 
headquarters.

Photographs of SIRHAN SIRHAN taken by the Los Angeles 
'Police Department on June 5, 1968, were exhibited to Mr.
.who said that while the photographs of SIRHAN SIRHAN lookeariKe 
■the young man he had seen at the KENNEDY headquarters within the 
last two or three days but he could not be positive.

Mr. H^^^^Snentioned that there had been a number 
of young people volunteer workers at the headquarters who

On

by

6/6/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156 
.File # ,. .___________ _ .

----------- x2T^(9
6/10/68 
Date dictated------ —_________________
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appeared to be of Middle East descent they had been
brought into the headquarters by one K|^MK9iwho had 
showed up there around June 1, 1968., K^Mwho claimed to 
be from Iran, had engaged Mr.,„HMBfrom time to time in 
some conversation. KH spoke fluent English with a slight 
accent. He appeared to be about .55 years of age, male 
Caucasian, complexion not too dark, clean shaven, black hair, 
graying, five feet six inches to five feet seven inches, 
stocky build, wore long sideburns, strong facial features, 
dresseOike a Hollywood film character actor. On one occasion 
Mr. H^^|noted him wearing a turtleneck sweater.

It was recalled that Mrs. l^^H SB^Hwho 
handle^the headquarters office had brought K^Hto 
Mr. H^^^and introduced him. "

K|H on at least one or two occasions, was 
accompanied by a young female Caucasian, about 23 years of 
age, five feet .four inches^..dark hair, attractive. She 
appeared to have more Caucasian features than Middle East 
feature^ This girl, who was described as a sister by 
Mr. was seated most of the day when working. She 
used modern aluminum crutches and held one leg up. This 
leg was not in a cast.

Mr. claimed that he had been flying around 
to various Senator KENNEDY Campaign Headquarters and mentioned 
that he had a crew of approximately 20 young people which he 
had brought to headquarters to work for Senator KENNEDY.

Mr. worked late at the headquarters on election 
day, June 4, 19007 and said that he did not think he would go 
to the campaign party at the Ambassador Hotel that night.

Mr. H^^Hsaid that he could speak and understand 
Arabi^and that while he did not have too much contact with 
Mr. the latter seemed to be friendly because of their 
common knowledge of Middle East languages.
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Mr. H^^^^Bat the latter’s residence and discussed briefly 
the tragic even^involving Senator KENNEDY and suggested 
that he^Ir. KB® and Mr. HENEBRY go out to dinner.
MJ^HBBBBdeclined and thought it somewhat unusual that 
KHfwould ask him out to dinner underlie circumstances 
and on ‘

I

such short acquaintance. Mr. Ia mentioned that he
had to go to San Francisco on business and was expected to 
return to Los Angeles in a couple of days.

With respect to the young man at the KENNEDY 
Headquarters who somewhat resembled SIRHAN SIRHAN, 
Mr. that he was one of the group that had been
brought in by Mr. KSbut that this young man appeared to 
be too large for the description of SIRHAN SIRHAN published 
in the newspaper. Mr. described the young man who
resembled SIRHAN SIRHAN's photograph as being about 20 years 
of age, close to five feet ten inches in height, and weighing 
150 pounds plus.

Mr. K^®had asked Mr. H^^^^l f or the latter’s _ 
name and addres^which had been furnished to him and Mr. kB 
had furnished an address at the headquarters of 10554| 
Wilshire Boulevard, Los Angeles.

MTjH^H^Bjfollowing examination of a photograph 
ofsB^H^^Ml^HsH^H taken December 18, 19^3, and of 

taken Jun^5, 1968, both brothers of SIRHAN 
SIRHAN, said he could not identify the photograph with any 
persons who had worked or been seen at the Senator KENNEDY 
Campaign Headquarters or elsewhere.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6A3Z6&Date

telephone number

. actor, was contacted 
hrough his agent,

Los Angeles, California, 
He was informed that an interview

• was desired regarding any knowledge he may have of SIRHAN SIRHAN 
who had been accused of shooting Senator ROBERT F. KENNEDY^^^^ 

eportedly had worked as an exercise boy atH^^^^^^H
__ Corona, California, a horse ranch where Mr. 

sa o have kept horses.
was

Mr. S3 said he could relate what information he
•had inasmuch as he did not recall SIRHAN* Two or three years 

ed some horses at the above ranch, 
His horses had been handled by F

who wa^i^^nger employed 
know F^^^ whereabouts ♦

at this ranch. BURT probably

who handled E horses whom F
There were several apprentice boys

would know or recall.
It was possible SIRHAN may have been at the ranch at that time.

call
from G
seeking data and photographs of SIRHAN at the ranch as '‘Life1’ 
was doing a story on SIRHAN* Mr. E^^B checked through his
photographs taken of. his horses and came up with one showing 
an exercise boy who could have been SIRHAN, but E^^|was not 
sure as only half of this boy’s face showed in the photograph 
It was given to the "Life"
at telephone number 
photograph.

representative who could be reached 
if it was desired to see the

ercise boys were paid by the owner of the 
paid a fee to the ranch to stable his horses.

Mr. ]^|can be reached at General Service Studios, 
1040 North Las Palmas Avenue, Los Angeles, California, telephone 
number 467-7935-

On 6A1/68 at Los Angeles, California FUp # Los Angeles 56-156

by........ SA Date dictated--------^/^
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6/121/68
Date _________________

B^^^l, employee of the Ace Guard 
Service, Granad^h^^^C^^'orni^^jas interviewed at 
his residence,Granada Hills. He 
advised that he was on guard duty at the Ambassador Hotel 
on the evening of June 5, 1968, starting at 6:00 p.m. Prior
to taking up a position on the fifth floor in the vicinity 
of the KENNEDY suite (the Presidential suite of the Ambassador

BW Security Officer of the Ambassador, had
displayed to him an orange colored pamphlet with black 
lettering which bore the caption, "Kill KENNEDY." G^H^H
then instructed him not to permit th^passing of such 
pamphlets in the area where he, was working on
the fifth floor that evening. B^^^^^fsaid he could not 
recall any other specific details concerning the pamphlet 
except that it had some kind of insignia indicating the source
of the pamphlet.

B^^^H^also stated that among the persons he 
had permitted to enter the KENNEDY suite earlier on the 
evening of June 4, 1963, were the following CBS and newspaper­
men:

Mr.
Mr.
Mr.
Mr. 
Mr.

He stated that possibly a Mr. D^^J( phonetic) 
had also entered the suite. He said he was not aware whether 
any of these individuals were in the Embassy Room at the 
time that Mr. KENNEDY was shot in the early morning hours 
of June 5, 1968.

On 6/9/63 af Granada Hills, California FHe# Los Angeles 56-156 ^^ 

by —£A-£^-------------------------------- Date dictated ^25252-
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/14/68
Date

nterviewe
employed as a barboy

Angeles, telephone number 
Ambassador Hotel where he is 
the following information:

Los 
the 

He furnished

at Sonora, Mexico. His
He has been in the

He was born 
Social Security Number is
United States since approximately 1962 and has been employed by 
the hotel for approximately 1| years.

On June 4, 1968, he began work at the hotel at ap­
proximately 4 PM and continued to work at the hotel until ap­
proximately 3:30 AM on June 5, 1968. He worked at various places 
in the hotel during his tour of duty.

Between midnight and 12:3.0 AM on June 5# 1968, he was 
in the vicinity of the Palm Court Room. He did not hear the 
shooting that took place at the hotel.

At approximately 12:39 AM, on June 5, 1968, he heard 
that Senator ROBERT F. KENNEDY had been shot and this was his 
first knowledge of the shooting.

.S^^Hadvised that he has seen photographs of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN in the newspapers and that 'prior to having seen 
these photographs, he does not recall ever having seen SIRHAN. 
He was shown a photograph of SIRHAN.

6/12/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156^
On________________ at______ _____________________________ File # ____________________________ ^

SA R^^H ^j^cyn 6/14/68

by  ------------------ -—.............. - .. -....................    Date dictated____ ——
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California, telephone

Date -(
6/20/68

Los 
^wa^Lntervlewed at the

Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, where he is employed as a banquet houseman. He 
furnished the following information:

He was bom
His Social Security Number is

veport, Louisiana

On June 4, 1968, he worked at the hotel from
approximately 4:00 p.m. to 11:00 p.m. He remained at the hotel 
until approximately 1:00 a.m., June 5, 1968. At.approximately 
12:15 a.m. on June 5, 1968, he was in the hallway, which is 
located behind the Embassy Room. His position in the hallway 
was toward the inside stairway, which leads from the Embassy 
Room level to the Ambassador Room level.

At about that time he heard several noises, which he
thought were balloons exploding. The noises seemed to sound 
one right after another.

He went to the room where Senator ROBERT F. KENNEDY
was shot, but he did not see Senator KENNEDY. He saw a man 
being held on one of the steam tables in the room and he 
believes RHHH G^^| and two other individuals were holdii 
this man on the table. He does not recall whether the man on 
the table was holding a gun at the time.

He was shown a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN and
he advised that he saw this individual’s picture in the newspaper 
and also observed SIRHAN on television, the day following the 
shooting. He believes SIRHAN is the same person he observed 
being held on the steam table.

6/13/68 Los Angeles, California Fi|p # Los Angeles 56-156-5

by___ §A Date dictated
6/17/68
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/20/68

S^H, known as sH^^^^^M^^^^^^H 
^^^^^■■■los Angeles, California (no telephone), was 
interviewed at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard 
Los Angeles, California, where he is employed as a banquet 
houseman. He furnished the following Information;

He was bom ^HH^Hin Budapest, Hungary. He 
is five feet ten inches tall, weighs 180 pounds^anc^ias 
blond hair. His Social Security Number is
He was admitted to the United States on February 25, 1957 *
He has been employed at the Ambassador Hotel since June S 
1968.

On June 4, 1968, he worked at the hotel from 
approximately 3:00 p.m. to 11:00 p.m. He left the hotel some­
time between 11:00 p.m. and midnight, June 4, 1968.

He was., at home sleeping on June 5, 1968 at 
approximately 2:00 a.m., when his father woke him and 
advised him that Senator ROBERT F. KENNEDY and others had 
been shot at the Ambassador Hotel.

He was shown a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN 
and he advised he had seen this individual’s picture in the 
newspaper and also had observed SIRHAN on television. He 
stated that prior to seeing SIRHAN‘s photograph in the 
newspaper, he does not recall ever having seen SIRHAN before.

On., 

by -

6/14/68 *♦. Los Angeles, California p.u a Los Angeles 56-156-^'

_SA^______ ./ . 6/17/68
^~—^^—^—-Date dictated —— ---------------------—_

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-3Q2 (Rev. 4-15-64)

On

by

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/14/68
Date __________________________

______  _______  Los Angele
telephone number 387-4835, was interviewed at the Ambassador
Hotel, Los Angeles, where he is employed as a room service 
waiter. He furnished the following information:

He was born 
Social Security Number i 
the United States Army frq 
his Army Serial Number i

at 
He

Huanuco, Peru. His 
served two years in 
to September 19^7 and

He worked for the hotel for a short period before 
going into the Army and he has been back at work approximately 
one week.

On June 4, 1988, he began work at the hotel at ap­
proximately 4:30 PM and continued at work at the hotel until 
approximately 1 AM, June 5, 1968.

At approximately 12:15 AM, on June 5, 1968, he was 
in the room service section of the hotel. He heard what he 
thought were two small firecrackers exploding. After a two or 
three second pause, he heard several other explosions which he 
assumed were small firecrackers.

Shortly after hearing the explosions, a person (identity 
not known) said that Senator ROBERT F. KENNEDY had been shot. 
He went to the doorway and observed Senator KENNEDY and one 
other man lying on the floor. There was quite a commotion 
taking place in the room where Senator KENNEDY was lying.

As he was standing at the door, he was told by his 
supervisox^^get back to work, and he returned to his work 
area. vHH^stated that he did not observe the man who 
fired th^snoc^^

He advised that he has seen photographs in the news­
papers of SIRHAN BISHARA SIRHAN and prior to having seen these 
photographs of SIRHAN in’ the newspaper; he does not recall ever 
having seen this individual. He was shown a photograph of SIRHAN.

6/12/68 af Los Angeles, California^^ # Los Angeles 56-156—^

cyn
Date dictated

6/14/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-3C2 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL'BUREAU OF INVESTIGATION

6/20/68
Date__________

•a
Angeles, California  ̂TeTe^rone^B^HBB'^interviewed at 
the Ambassador Hotel, Los Angeies, California, and he furnished 
the following information:

His 
R.

He was born
Social Security Number is

rtland, New York.
He is employed by

A. Watt, Incorporated, Gardena, California

He is a roommate 
Manager for the Ambassador

of j| S^l 
Hotel.

the Convention

On June 4, 1968, he was in the Embassy Room of the 
hote^with S^HB He was also at various other locations with 
sm^Ln the hotel on June 4, 1968.

He and were together in the Embassy Room when
Senator ROBERT F. KENNEDY completed his victory speech and he 
observed Senator KENNEDY leaving the platform and going out 
of the Embassy Room through the door to the rear o^the platform. 
When Senator KENNEDY left the platform, he and S^^^lwalked out 
of the Embassy Room through the front doors of the Embass^Room, 
towards the lobby and as they were exiting the room, Mr. 
T^H^H one of the Vice Presidents of the hotel, came running 
out and told sB^Hto call a doctor.

departed to call a doctor and he, 
returned to cn^Embassy Room to the platform area. As he got
to the platform area, he observed a lady being carried into 
the Embassy Room and noticed she had a head wound.

When he was returning to the platform area in the 
Embassy Room, he believes he heard a female voice state ”We 
shot him1'. He assumed at the time this person meant we the

to
people were the cause of the Senator being shot and therefore, 
"We shot him.’1 E^^Badvised he did not see this individual, 
but only heard the voice and could not recall any unusual tone
to the voice

On 6/14/68 at Los Angeles, California fh6 # Los Angeles 56-156“^^
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He left the Embassy Boom shortly after hearing this 
individual and he went out into the lobby of the hotel 
where numerous people were milling around and talking about 
the shooting. He heard several other people in the audience 
state something to the effect "We shot him.’’ and from the 
other conversations he was able to determine that they meant 
that the people were the cause of Senator KENNEDY being shot 
and it was in this context that they said, "We shot him."

stated that while he was touring the hotel
with S^^HHiuring the evening of June 4, 1968, he noticed 
that there were quite a few shoddily dressed Individuals in 
the hotel.

On June 5, 1968, he saw SIRHAN BISHARA SIRHAN’s
photograph in the newspaper, and he immediately recalled 
having seen SIRHAN in the Embassy Room at approximately 
10:00 p.m,.on June 4, 1968. He was unable to describe 

■the clothing that SIRHAN had on at the time, but only 
recalls he did not fit in with other individuals in the 
room. He believes SIRHAN had on some sort of dungarees 
and a jacket. At the time he observed SIRHAN, SIRHAN 
was standing alone. He did not notice anyone else in SIRHAN’s 
company.

He was shown a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN,
and he advised that SIRHAN is the individual he observed 
in the Embassy Room at approximately 10:00 p.m. on June 4, 
1968.

stated he does not recall having seen any
woman in a polka dot dress or wearing a piece of clothing 
with a polka dot design at the Ambassador Hotel on June 4 
or 5, 1968.
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^. , i 4 advised be did not hear the shooting at the
hotel just after midnight on June 5, 1968, and was not 
uafe ^J Senator ROBERT F. KENNEDY and others had been

i ntil he heard it: being discussed by the people in the nouoi•
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6/13/68
Date

On June 10, 1968, nH Y^H a cook at the Ambassador
Hotel, 3400 Wilshire BoulevardTLos Angeles, California, was 
interviewed at the hotel at which time he furnished the following 
signed statement:

"June 10, 1968 
Ambassador Hotel, 
Los Angeles, California

"I. »■ Y^H hereb^^^rnist^he following 
voluntary statement to F^^BH cHH^^Hwho has 
identified himself to me as a special agent of the 
F.B.I.

“I have been advised that I could be required 
to appear before a court of law.

"I was born on l^^^^^^^in Japan and arrived 
in the United States approximately five years ago. 
I reside at 2877 Edgehill Drive, Los Angeles, Calif­
ornia and have been employed as a cook at the 
Ambassador Hotel since January, 1968. On June 4, 
1968, I was working from 5 PM to 1 AM on June 5> 
1968 in the ‘coldmeat1 department in the kitchen. 
I don’t remember exactly at what time but it was 
shortly after 12 midnight when I heard a noise which 
sounded like a ’snap* of a party streamer. There 
were about five ’pops’ or ’snaps’ which did not sound 
like a gun.

"I ran from the kitchen, my station, to the 
Embassy service pantry. I saw a lot of people screaming 
and crying. I saw people holding a man who had a gun 
in his hand. I ran over to them and tried to reach 
over the steamer counter to grap his arm but someone

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156"!
File #

6/10/68
Date dictated
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"else held on to him and pulled him away further down 
along the service pantry and onto another steamer 
counter. Just before this they took the gun away 
from him. After this I held his arm for a short 
time but don’t remember how long. Someone said to 
get a rope. So someone else took his arm while .1 
went for a rope. I ran to the room service but 
didn’t get a rope and came back to hold the man’s 
arm again. I held his arm until the police arrived.

’’While I did not see the shooting occur when I 
ran into the service pantry I heard someone say 
’they shot him’ and all I could think of was Senator 
Kennedy. I did not know the size of the gun but it 
was small and dark.

’’The man I was holding was about 5 feet 3 or 4 
inches and ‘skinny’. He had v/avey hair but I can’t 
remember the color only that it was long. He had 
small eyes, thin lips and dark complexion. He wore 
a shite shirt, no tie, and light blue jacket.

"I will never forget his face even through I 
have never seen him before. I do not know if he was 
with anyone else at the hotel.

’’During the time I held him I did not hear him 
say anything.

"I have read the above statement consisting of 
this and two other pages and I have initialed each 
page and it is true and correct to the best of my 
knowledge.

"/s/ y^HnI
June 10. 00

"Witnesses:

/s/ C
Special Agent P.B.I.

Jr. Special Agent, P.B.I.”
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

On June 11, 1968, A^^^H Z^H advised that he 
is employed at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, as a pastry cook.

He stated that on the night of June 4, 1968, he 
worked from 3:30 p.m. until 11:30 p.m. and thereafter left the 
hotel. He stated that he did not know anything of the shooting 
of Senator ROBERT F. KENNEDY and had never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN.

at
n Switzerland and resides 

Los Angeles, California.

6/11/68 Los Angeles, California
On--------—.—»at File #

Los Angeles 56-156—^^ —

6/12/68
Date dictated

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date...

On June 10, 1968, wHMadvised that he 
is employed at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, as a cook in the coffee shop.

He stated that on June 4, 1968, he had worked from 
4:00 p.m. to 12:00 midnight. He stated that he did not see 
anything of the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY nor had 
he ever seen SIRHAN BISHARA SIRHAN.

in Chicago, Illinoi 
es,

He w 
and resides at 
California. His Social Security Number is

On 6/10/6^ Los Angeles, Californ^lp #

by Date dictated

—470
6/12/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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6/13/68
Date.

On June 11, 1968, vHH advised that she is
employed at the Ambassador Hotel, 34OOwilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, in the employee's cafeteria.

She stated that she worked on the night of June 4, 
1968, however, she left the hotel at 10:00 p.m. and went home. 
She stated that she knew nothing concerning the shooting of 
Senator ROBERT P. KENNEDY and has never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN.

resides
She was born on ■ 

at 974^ South Hoover
Her Social Security Number is

in Mexico, and 
eles, California.

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156-^^
On----------------------------at------------------------------------ - --------------------- File #____________ *57/

%£' SA F^^^^^^^Hpih 6/12/68
by —------------------------------------------HSB--------------------------Date dictated

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

On June 11, 1968, A^| tI^^^Madvised that he 
is employed at the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, as a waiter.

He stated that at the time of the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY on June 5, 1968, he was working in 
the Regency Room of the hotel.

He stated that he had never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN before and had no information concerning the incident.

He was born on
resides at

in Turkey and 
California.

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156 ~'J^/-*
On----------------------------at........... _................................................. File #______ ______________ ____ ^7<P

^.i^' SA 6/12/68
^  -------------------- -—-—■—•—————---------- —Date dictated................. ......

It is the property of the FBI and is loaned toThis doc went contains neither recommendations nor conclusions of the FBI.
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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6/13/68
Date____________

On June 11, 1568, H^^|tHH advised that he is 
employed at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard,
Los Angeles, California, as a potwasher.

He stated that on the night of June 4, 1968, 
at the time of the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY, he 
was in the back of the kitchen and did not see or hear any shots 
being fired.- He stated that he only works two days a week and 
does not recall of ever having seen SIRHAN BISHARA SIRHAN.

He was born 
and resides at 321 
Security Number is

in West Point, Mississippi 
ds Angeles. His Social

On
6/11/68
__________ at

Los Angeles, California Los Angeles 56-156-<J?^* 
File #____________________________

by

6/12/68
Date dictated--------- ---------------------------_

This document contains neither re cocamend at ions nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date

On June 11, 1968, advised that he is 
employed at the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard, Los 
Angeles, California, as a cook.

He stated that on June 4, 1968, he worked in the kitchen 
until 11:00 p.m. and thereafter, went home. He stated that he 
did not know anything of the shooting of Senator ROBERT F.
KENNEDY nor had he ever seen SIRHAN BISHARA SIRHAN.

He was born on 
Czechoslovakia, and resides 

California. His Social Security Number

6/11/68 Los Angeles, 
On at

California Los Angeles 56-156
-------------------------File #______________________ Vg^Z

6/12/68 
------------------------ DaU dictated---------- •■ ---------------- . ,-

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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6/13/68
Date_________________________ _

On June 11, 1968. S^H advised that he is employed 
at the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, as a cook in the coffee shop. 1

He stated that on June 4, 1968, he worked until 11:00 
p.m. and thereafter, went home. He stated that he did not know 
anything of the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY nor had 
he ever seen SIRHAN BISHARA SIRHAN.

in Los Angeles, Calif- 
ue, Los Angeles. His

He was born on 
ornia, and resides at 22 
Social Security Number is

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles
On________________ at .File #_______________________

6/12/68

Date dictated----------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date-,

On June 10, 1$68, A^^|^^| advised that he is 
employed at the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard,
Los Angeles, California, as a cook.

He stated that at the time of the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY on June 5> 1968, he was working 
in the main kitchen and could not see what was going on. He 
stated that as he recalls he heard several successive "pops" 
at the time but had no idea that it was a gun. He stated that 
he did not see SIRHAN BISHARA SIRHAN nor had he ever seen him.

He was born on
resides at 
His Social ecur

in Puerto Rico and 
Angeles, California

6/10/68 Los Angeles, California
On at _______________________________

Los Angeles 56-156 -^S' —
File #----------------------------------------------^

6/12/68
Date dictated

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date 6/18/68_________________

^^U^H^^^^^IH Rosemead, California, 
telephoneHH^HiHadvised that she was employed at the 
Organic-Pasadena Health Food Store, 1380 North Lake Avenue, 
Pasadena, California, as manager from December 15, 1967 
until March 7, 1968, when she resigned. During this period
of time SIRHAN BISHARA SIRHAN was also employed at this 
store as a general stock clerk and delivery boy. He had 
been so employed both part time and full time since prior 
to Mrs. D^Bbeginning her employment. She advised that 
she did notKnow him and had never seen him prior to her
employment at this store.

Approximately one and one-half weeks prior to 
her quitting on March 7, 1968, she submitted her letter 
resignation to the owner of the health food store, 
She advised that she left the employment at the above store
on the same date that SIRHAN wa^f^jed. On the morning of 
March 7, 1968, she overheard W^^^^|tell SIRHAN that he may 
leave the store, meaning that he was fired. SIRHAN then
proceeded to sit downin the store waiting to be paid his 
wages due. Mrs. E^^Hsaid thesituation at the store at 
this time was tense after W^^^^|had fired SIRHAN, and to 
ease this situation she made a statement to SIRHAN just in 
general conversation. When she spoke to him hen
came up to her and told her that she was not to spea to 
SIRHAN since he was no longer working there, F 
advised that this infuriated her to the extent it
her job on the spot.

eventually called the police on SIRHAN to 
evict him from the store since SIRHAN would not leave until he 
was paid.

by

On -6/17/68  at Rosemead, California File # 105 Angeles 56-156 -^

Date dictated__ ^2Z^£_________ _

It is the property of the FBI and is loaned toThis document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI.
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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refused to pay either SIRHAN or Mrs. dH 
and they both eventually filed claims for wages due before 
the Industrial Relations Board. She advised that they did 
not file these claims together but the cases were held 
together on the same date before the Industrial Relations 
Board, 107 South Broadway, Room 5015/ Los Angeles, California, 
on or about April 23, 1968. Her claim was eventually honored 
but she has no idea whether SIRHAN received his money or not.

Mrs.. D^Badvised that she saw SIRHAN twice after 
they terminated their employment at the health food store. 
She once went over to his house to receive his help in filling 
out her claim for wages due, and she met his mother. She also 
saw SIRHAN on the date of his being fired from the health 
food store in Katies Place Restaurant just down from the health 
food store. She advised she was in there having coffee on this 
date and he came in and joined her.

Mrs. D^^H advised that she never saw SIRHAN either 
before or after working hours while they were employed. Ihe 
last she saw of him was on the date that the claims were held 
before the Industrial Relations Board.

In addition she did talk with him once or twice 
over the telephone after leaving the health food store’s 
employment and prior to the claims being submitted before 
the Industrial Relations Board.

She stated that SIRHAN never did talk very much 
and what little conversation they did have at the store was 
just general conversation. They never had any political 
conversations and she cannot recall him tallying of any of 
his personal interests. On the one occasior^hat she was at 
SIRHAN1 s house they talked only of Mr. wHHand his health 
food store.



*' « » r
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Other than his mother, Mrs. never met any
of his friends or relatives, and has no idea what he did 
on his off hours. It was her understanding^ however, that 
SIRHAN was taking Bible lessons from Mr. N|^^| uncle.

She advised she has not seen nor heard from SIRHAN 
since the claims were presented before the Industrial Relations 
Board on April 23, i960.

Her opinion of SIRHAN is that he was an extremely 
nice perso^an^that he did not seem bitter over being fired 
by Mr.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date .

S^^^H yHMHHI Eighth Street Parking Lot 
attendant, Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, was 
interviewed at his place of employment and advised that he 
worked from 4 PM, June 4, 1968, until 3:30 AM, June 5, 1968. 
At no tim^di^he leave the parking lot and he was never in the 
hotel. YaHHHHwas displayed a photograph of SIRHAN B. 
SIRHAN and stated that he had never seen this individual 
about the hotel parking lot on June 4, 1968.

The following physical description was obtained from 
observation and interview:

Race
Sex
Birth Data
Height
Weight 
Citizenship
Social Security No.
Immigration and 
Naturalization No. 
Residence

White

6565 Fountain Avenue, Los Angeles, 
California

Telephone

concluded that at no time following 12:15 AM, 
did he remember two men running through the Eighth Street 
parking lot.

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156 "^—
On _________ at___________I_____ 1_________________ File #___________________________^

SA ^H B^Kdb 6/12/68
by ............... -,..,.—.............................................. ......... ........—Date dictated «————---------- -------------

This document contains neither recoxwnendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/18/68

Mrs. D^^Hw^M Assistant Sales Manager, Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, was 
interviewed at her place of employment and advised die was 
present at the hotel from approximately 9:20 a.m. to until 
7:15 p.m. on June 4, 1968.

A photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN was displayed 
to wM and she advised that she had never seen this individual
in or about the hotel.

w is described as follows:

Race
Sex
Born

Marital Status
Husband
Residence

Telephone

White

6/14/68 Los Angeles, California
On

by

Los Angeles 56-156 -
.File #_______ ___________________

6/17/68
Date dictated........... ...............

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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6/13/68
Date __________________________

'<^^^H Night Manager, Wilshire 
Entrance Parking Lot, Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, was interviewed at his place of 
employment and advised that he was on duty from approximately 
4:30 PM, June 4, .1968, until 7 AM, June 5> 1968. He was in the 
parking lot the entire time and never in the hote^^^A 
photograph of SIRHAN B. SIRHAN was displayed to and
he stated that he had never seen this individual in or about 
the hotel prior to the shooting of Senator KENNEDY.

The following is a physical description obtained from 
observation and interview:

Race
Sex
Birth Data
Social Security No. 
Residence

Telephone No.

White

Benton, Kentucky

Los Angeles,
California

6/10/68
On

SA
by------------

Los Angeles, California
File # ^<5

6/12/68
Date dictated-------------------------

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date 6/19/68

Mrs • ^^^^H ^^^B File Clerk, Sales Department, 
Ambassador Hotel, 3400 'Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, was interviewed at her place of employment and 
advised that she worked from 9:00 a.m. to until 5:00 p.m. on 
June 4, 1968, after which she went home and did not return to 
the hotel.

Aphotograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN was displayed 
to Mrs. Tfl^^l and she advised she had never seen this 
individual in or about the hotel.

Mrs. T^^^^lls described as follows

Race
Sex
Born

Social Security No
Residence

Telephone

White

6/14/68 Los Angeles, California
On ______ at__________ _________________________

Los Angeles 56-156 ^^-^tf^ 
File #___ ____________________

6/17/68
Date dictated ——____________________

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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6/19/68
Date ________ __________________

Miss Director of Agency and
Tour Sales, Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los 
Angeles, California, was interviewed at her place of employ­
ment and advised that she began work at the hotel on June 11 
1968 and therefore was never near the hotel on June 4, 1968.

A photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN was displayed 
to Miss SPINING, and she advised that she has never seen this 
individual.

Miss S is described as follows:

Race
Sex
Born

Residence

Telepho ne

White

On

by
SA

6/14/68 Los Angeles, California
File #

6/17/68
Date dictated

^^

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed out $ ide your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date_________________________

^^H^^H^^I Waiter, Ambassador Hotel, 3'^ 
Wilshire Bouievarc^iJos Angeles, California, was interviewed 
at this place of employment and advised that he was on duty 
at approximately 5:00 p.m. until 10:30 p.n,, Jun^l, 1963, 
following which tine he went directly home. sBf^ duties 
were in the Regency Ballroom and he was never in the Embassy 
Ballroom.

A photograph of SIRHAN SIRHAN was displayed to. 
SMITH and he stated that he had never seen this individual 
in or about the hotel.

The following physical description of was ob­
tained through observation and interview: *.

Sex
Ra ce
Date of birth 
Place of birth 
Social Security 
Residence

No

Male

Whittier, California 
telephone ^^^H

« 6/12/63 , Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On--------- ;----- 1-----------at____________________________________ File #-------------------- :________________

Date dictated
6/13/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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6/18/68
Date ________________________ __

Miss A^^^H S^H cashier - checker. Ambassador 
Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard/ Los Angeles, California, was 
interviewed at her place of employment and advised she worked 
from 6:30 p.m., June 4, 1968 to until 2:30 a.m., June 5, 1968. 
On that evening she was situated in the main lobby, directly 
in frontof the Palm Court Cocktail Lounge at a temporary bar. 
Miss S^^Hadvised she was never in the Embassy Room or in the 
main kitchen. During her employment, she heard nothing 
resembling gunfire.

A photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN was displayed 
to S^^fland she advised that the only time she had seen this 
individual was when the police were removing him following 
the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY.

The following background information was obtained 
from interview:

Name
Race
Sex
Born
Social Security No
Residence

at Kenosha, Wisconsin

A^H
White

Apartment D 
od, California

Telephone

6/13/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156-^^512^
On----------------------------at .— ------------------------------------------------—File #______________________

by
6/17/68

Date dictated ~-_—-————______
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/19/68
Date

Miss Waitress, Coffee Shop,
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, was interviewed at her place of employment, at 
which time she advised that she was on duty from 4:00 p.m. 
until 12:00 midnight on June 4, 1968, at which time she 
departed the hotel for home and never returned to the hotel

to

A photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN was 
displayed to sHHHHand she advised that she had never 
seen this individual before in or about the hotel.

is described as follows:

Race
Sex
Born

White

Social Security N
Residence

Telephone

at

On Los Angeles, California
File #.

Los Angeles 56-1

by

6/14/68

6/17/68
Date dictated_____________

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/19/68

Convention Manager, Ambassador
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, was 
Interviewed at his place of employment and advised that he was 
present at the hotel from 7:15 a.m. on June 4, 1968 until 
approximately 4:45 a.m. on June 5, 1968. During this time, 
he was in the Embassy Room approximately 75 percent of his
time. He was in the Embassy R;
11:45 p.m. on June 4, 1968. S|

10

at 11:15 p.m. and again at 
| entered the main kitchen 
accompanied by his roommate

AL S^H He passed through the kitchen and entered the 
Embassy Room through the doors immediately to the east of the
stage which Senator ROBERT F. KENNEDY later spoke on. He
passed through theEmbassy Room and was Just outside the main 
doors when U^| T^^^^H, General Manager of the Catering and 
Sales Department, hurriedly approached him and urgently 
directed him to get a doctor. S^Hthen proceeded to the 
switchboard where he carried out^^task^Afc the same 
time as he was approached by T^^H noticed
commotion beginning in the lobby. He he arcane vague ' 
comment,"There he goes.’1, but did not see to whom it was
directed, nor by whom it was spoken. He saw no one running
an^there was no indication as to what it was intended. 
sHHstated that he never saw Senator KENNEDY or the 
indiT^ual who the police had taken into custody, as he was 
in the switchboard room, and he did not hear any gunfire.

photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN was displayed 
to S^^^|and he advised that he had never seen this individual 
in or about the hotel.

s|^H advised that J^HHHl^H President, B. R. T. 
LodgeOl^Cha^man of 1968 Tri-State Convention, residing

Los Angeles, California, residence telephone 
^^■■^businesstelephone 666-8300, advised him on June 6, 
1968 that he had had a conversation with an unidentified 
man who indicated that he had chased a man with a gun through 
the Ambassador Hotel Lobby area and out of the hotel, at a time

On___6/14/68___ at _^o.su^ngel£S_,_J^lLi£ri^ # . _Los .Angeles 56-156

by BA_E Date dictated 6/17/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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close to that in which Senator KENNEDY had been shot. This 
individual had advised lM that he had lost this man in the 
crowd. S^^H could recall nothing further concerning LONG’s 
comments regarding this incident.

S is described as follows:

Race 
Sex 
Bom

Residence

Telephone

White

Los Angeles, Cal1fornia
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date _____________^______^

:i^|^H^|p^^^|Parking Lot Attendant, 
Wilshire Entrance^Amoassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, was interviewed at his place of 
employment and advised that he worked from approximately 4:30 PM, 
June 4, 1968, until 3 AM, June 5, 1968. He was never in the 
hotel, never near the Embassy Ball Room and advised that he 
never saw an individual resembling SIRHAN B. SIRHAN in or about 
the hotel, after viewing his photograph.

The following physical description was obtained from 
observation and interview:

Race
Sex
Birth Data
Height
Weight
Citizenship
Social Security No.
Residence I

White
^||^|^^H Teheran

142 pounds

Apartment 6, Hollywood, California
Telephone HO 4-2622

On

by

Los Angeles 56-156^.
File #__________________________

6/10/68 Los Angeles, California
_______________ .at________________________ ________

6/12/68
Date dictated ———————

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/20/68

/flHHHR^^I Parking Lot Attendant, Ambassador 
Hotel, 3^00 wilsnir^Boulevard, Los Angeles, California, was 
reinterviewed at his place of employment and advised that he 
had never noticed two males running through the Eighth Street 
parking lot from the direction of the hotel from approximately 
12:15 e.m. to 1:00 a.m., June 5, 1968, following the shooting
of Senator ROBERT F. KENNEDY.

B^^^Badvised that he was in charge of the Eighth 
Street parking lot on the evening of June 4, and morning of 
June 5> 1968, and had questioned the other attendants concern­
ing the above matter, and all had not secr^two men running 
through the lot. Those working with R^^Hat the Eighth 
Street parking lot during the time period in question were:

On 6/18/68 at Los Angeles, California p;|p # Los Angeles .56-156 

by -SyWs^a----------------------------------------------Dato dictated------- 6/19/63 

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68

R 
California 
furnished the

Date

telephone number 
oilowing voluntary signed statement:

elesLos A

"June 11, 1968
"Los Angeles, California

"1/ r|^^Hd^H give thefollowlngfree 
and voluntary statement to R^^M^H S^^ who 
has identified himself to me as a Special Agent 
of the F. B. I. I have been advised that I do 
not have to make a statement and any statement 
I do make can be used in a court of law. No 
promises or threats have been made to induce me 
to make this statement.

at
with my wife

rs of age, having been born
at Mexico City, Mexico. I reside 

Los Angeles, California, 
and three children. I am

employed as a bus boy at the Ambassador Hotel, 
3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, and have 

canbeen so employed for the past- ten years. I. 
read and write the English language.

"On June 4, 1968, I came to work at 5:00 p.m., 
and was working out of the kitchen covering 
primarily the Embassy Room and the Colonial Room. 
About midnight on June 4, 1968, I was standing 
between the pantry and the kitchen when I observed 
Senator Robert F. Kennedy, accompanied by his 
wife and a number of other people walk through 
the kitchen area and go into the Embassy Room 
where Senator Kennedy gave a speech.

"About twenty to twenty-five minutes after 
entering the Embassy Room, Senator Kennedy came 
■baek_nut-of_the_Embassy~Room_into...the pantry

On

by

SA R 
SA R

6/1 a/5^2121^^5 California Los Angeles 56-156 
------------------------File #________  
and

RES/mgt 6/13/68
——Date dictated-------------
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area. I was standing between the pantry and the 
kitchen, about ten to fifteen feet from Senator 
Kennedy when I heard several loud noises which 
sounded like shots. At that time Senator Kennedy 
was shaking hands with the two cooks and I saw 
him double up and fall backwards to the floor. 
A large crowd of people immediately gathered 
around him and then I saw three or four men 
wrestling with a man who had a gun in his right 
hand. The man with the gun was standing about 
eight or ten feet from Senator Kennedy and was 
a young man about twenty or twenty five years 
of age. He was wearing a blue sports coat. I 
just got a glimpse of the side of the man’s 
face and could not identify him from that quick 
glance other than to say he was a young man. JI 
also noticed the man had a lot of black hair 
which appeared uncombed. The only I recognized 
who was wrestling with the man was fl|Yim 
the banquet captain. I recall seeingbhe same 
man about twenty minutes prior to that time as 
he was walking into the Colonial Room. The man 
was alone and I only saw him from the rear, but 
I recognized him because of the same blue sport 
coat.

"The men who were wrestling the man with the 
gun were near the steam tables and they finally 
got the man on the steam table and held him 
down. My attention was then directed again to 
Senator Kennedy who was lying on the floor. I 
saw blood on his stomach and on the right side 
of his head. Then the crowd of people moved in 
around Senator Kennedy and I didn’t see him any­
more. I then returned to the, kitchen area and 
did not see either Senator Kennedy or the man 
with the gun again.

"I have seen a photograph of Sirhan Sirhan 
and I do not know him. Further, I can not 
positively say he was the same man I observed 
with the gun the night Senator Kennedy was 
shot. I do not recall ever seeing anyone 
resembling Sirhan Sirhan in or around the hotel
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prior to the time of the shooting. I have red 
the above statement consisting of this page and 
three other pages and declare that same is 
entirely true.

"Witnesses:

S/^^^^Bsm Special Agent, FBI, L. A., 
Calif., 6/II/08. (

S/R^^^H F^^H Special Agent, FBI, Los 
Angeles, Calif., 6/11/68."

In addition to the above signed statement, 
furnished the following description concerning himself:

Race
Sex
Birth Data

'Height
Weight
Hair
Eyes
Immigration and

Naturalization Service
Alien Registration
Card Number

Relatives

White, Mexican

Mexico C 
5’ 7" 
155 pounds 
Black 
Brown

JR

Los

Children 
age 9; J
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/17/68

California
Los Angeles

, —_^clephoneDLBjHMB~ad vi s e d tha t
she has beei^mpwyc^attne Ambassador Hotel, 3400 Wilshire
Boulevard, Los Angeles, California, as head food checker since 
October 1959.

Miss 
on June 4. 1968 andwi

advised that she came to work at 8:30 a.m. 
s at the hotel the remainder of the day. 

She stated that at about midnight she was at the room service 
desk located Just off the main kitchen of the hotel, when 
Senator ROBERT F. KENNEDY, his wife and party estimated to be 
about six people, came through the kitchen area enroute to the 
Embassy Room. She recalled that SenaJ^f KENNEDJLwas immediately 
preceded through the kitchen by Mr. ^M^|||HH Vice 
Presidency-id Banquet and Sales Manager o^tn^iotel. 
Miss A^^MI recalled that Senator KENNEDY stopped and shook 
hand^^TthC^B^^S^^BH| L^M CBB and herself. Miss 
ABB^Jadvisedsne rWB^F t^ner office, which is located 
acthe rear of the room service desk, to work on payroll 
records, when she heard a loud noise which sounded like a 
balloon breaking, followed by five or six additional popping 
sounds. She stated the noise seemed to come from the direction 
of the Embassy Room and as she got up and started toward the 
Embassy Room, she rounded the corner by the ice machines 
and observed a man on the floor with a large group of people 
clustered around him. She stated at that time she did not 
know the man on the floor was Senator KENNEDY. She immediately 
instructed the employees who were in the area to return to the 
room service area in the kitchen. She stated within a very few 
minutes, the police and ambulance arrived and she did not 
observe anything else other than several unknown people 
running around the kitchen, and a great deal of noise and 
confusion.

Miss A^^flviewed a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN and stated she had never seen SIRHAN before, during, 
or after the shooting and was unable to furnish any additional 
information.

On 6/11/68 af Los Angeles, California rne #. Los Angeles 56-156 ~>s
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/17/68

S_______
California, telephone
Ambassador Hotel, 340

Date.-,

as interviewed a
ulevard, Los Angeles

Los Angeles 
the

California, where he is employed as a waiter

B^^^^Badvised that on the night of June 4, 1968, 
he started work at about 7 p.m. and was assigned to serve 
drinks in the Royal Suite, Rooms 511, 514 and 515, which 
wereassigned to the Senator ROBERT F. KENNEDY group. 
B^^^Hadvised there were approximately one hundred people 
present and about 12:30 a.m. on June 5, 1968 he heard several 
people start shouting that someone had shot Mr. KENNEDY,

B^^^Hadvised that he stayed on the Fifth Floor 
in the above suites and returned to the kitchen area at 
about 12:45 a.m. He stated he had no knowledge concerning 
the shooting of Senator KENNEDY and was unable to furnish 
any information regarding the incident. He further advised 
that upon viewing a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN, that 
SIRHAN was unknown to him, and he had never observed SIRHAN 
in or around the hotel.

is described

Race
Sex
Born

Height
Weight
Hair
Eyes
Immigration and 
Naturalization 
Service Registra­
tion Card No.

follows:

White

as

San Ysldro, Mexico 
5’8” 
189 pounds
Black
Brown

6/10/68 ■ Los Angeles, California 
On

SA R 
by----------

Los Angeles 56-156-^537 
.File #_____________________________

6/14/68
Date dictated -——-——~^
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/13268

nmmu i^^i^^^^^h^^^h Los
Calif ornl^^^elephone rmr?berHBHH^MadVis^^ had been 
employed as a bell boy at the Amoassaaor Hotel, 3400 
Wilshire Boulevard, since October 10, 1967. He stated that 
on June 4, 1968, he worked from 4:00 p.m. to 11:50 p.m. 
and caught the 12:15 a.m. bus number 83 in front of the 
hotel on Wilshire Boulevard.

He advised he had no knowledge concerning the 
shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY until he was in the 
process of changing buses in downtown Los Angeles, at 
which time some unknown Negro male mentioned that he had 
Just heard over the radio that Senator KENNEDY had been 
shot.

B^Hviewed a photograph of SIRHAN .BISHARA SIRHAN 
and advised that SIRHAN was completely unknown to him, 
and he did not recall ever having seen SIRHAN in or around 
the Ambassador Hotel.

l^^Hfurnished the following descriptive information
concerning himself:

Race
Sex
Birth Data

Height
Weight 
Hair 
Eyes
Social Security 

Number
Mother

White 
Male 
Bom

Oak 
5* 8j 
195 pounds 
Black 
Brom

same address

On 6/10/68 nt Los Angeles, California p^p Los Angeles 56-156-

Date dictated—§ZP/^§___________ _
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

n t 6/18/68
Date___ _______________

Pacoima 
thewas Interviewed aCalifornia, __  _ , _ _

Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, where he has been employed as a waiter for the
past twelve years.

advised that on June 4, 1968, he arrived 
at work at bToOpTm. and was assigned to work in the Embassy 
Room. He stated he was hot at the hotel when Senator ROBERT F. 
KENNEDY was shot and was unable to furnish any information 
concerning the shooting.

JHHadvised upon viewing a photograph of 
SIRHAN BISHARA SIRHAN that he resembled a man whom C^^H 
had observed in the hallway Just outside the Embassy Room 
between 8:00 p.m. and 8:30 p.m., June 4, 1968. He advised the 
man was alone and appeared to be waiting to get into the 
Embassy Room. He recalled that the man appeared to be in his 
early twenties with black thick hair, wearing a white shirt, 
no tie, and a blue sport coat or Jacket. He added that he had 
not seen the man talk to anyone and had never observed the man 
or SIRHAN BISHARA SIRHAN in or around the hotel prior to that time. 
cHH^HHadvised he was unable to furnish any additional 
informauJ^n concerning the incident.

C^^^^^His described as follows:

Race White
Sex Male
Born ■I^^^^^^^^Hat Greeley,

Colorado
Height 5’9"
Weight 150 pounds
Hair Black
Eyes 
Social Security

On 6/12/68^ Los Angeles, CaliforniaFnp #
^33

by Date dictated
6/14/68
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IS

California, (telephone number

6/13/68
Date

_____  Los Angeles, 
advised he has

r at the Ambassadorbeen employed as a waiter at the cave 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, for the past three years

He advised that on June 4, 1968, he was working 
the 4:00 p.m. to 2:00 a.m. shift at the Cave Bar and first 
became aware of the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY 
when people started caning into the bar and talking about 
the incident which had just happened.

advised that he was unable to furnish 
any Information concerning the shooting and that SIRHAN 
BISHARA SIRHAN was unknown to him.

further advised that he had never
observed anyone resembling SIRHAN in or around the hotel.

was described as follows:

Race
Sex
Birth Data

Height
Weight 
Hair
Eyes

White 
Male 
Born

Chimbolte, Peru 
5‘ 5" 
134 pounds 
Black
Brown

in

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156-J^v^/

File #___ ____________________ _____
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Californlay elephone number
advised she has been employed as a cashier and food 
checker at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, 
for the past 20 years.

She advised that on June 4, 1968, she did not
work at the hotel and was unable to furnish any information 
concerning the shooting of Sentator ROBERT F. KENNEDY.

She further advised, upon viewing the photograph
of SIRHAN BISHARA SIRHAN, that he was unknown to her, and 
she did not recall ever having observed him in or around 
the hotel.

6/10/68 st Los Angeles, California # Los Angeles 56-156-^^^^

SA •Date dictated
6/13/68
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